
Referat FAU-møte 01.11.22 
Referent: Sigrid Elise Naustdal Ilje  
Tilstede: 1grønn, 1blå, 1gul, 1rød, 2grønn, 2blå, 2gul, 3grønn, 3blå, 3rød, 4A, 4B, 4C, 5A, 5B, 
5C, 6A, 6B, 6C, 7B, 7C.  
 
 
Agenda for FAU-møtet kl 19 på biblioteket: 
 

1. Rektors halvtime: 

• Rektor er bedt om å informere om status for idrettsplassen bak skolen.  
Tilhører i dag bymiljøetaten/OK.  
Rektor har vært i kontakt med både Oslobygg og Bymiljøetaten/Idrett og bedt 
om møte – men venter på svar. Fortsetter å purre på å svar. Mulighet for å 
også trekke inn Katrine Sivertsen fra Bydel Bjerke om bydelen kan bistå. 
Rektor er opptatt av at idrettsplassen må utivkles på en eller annen måte - det 
er behov for at FAU og foresatte er pådrivere for å få i gang prosessen.  
Det vil være økte utgifter ved å få ansvar for plassen.  
Hva vil være best mulig utnyttelse? Viktig at både elever og ansatte er med i 
prosessen for utviklingen av idrettsplassen.  
I dag brukes plassen til fotball i skoletiden – noe man ønsker å kunne fortsette 
med for barna sin del. Det er også fint å ha muligheten for skøyteis slik det 
har vært (dette har bymiljøetaten gjort).  
Det ble nevnt at man bør se på området (Årvoll/Tonsenhagen) som helhet 
med fokus på å utvikle hele nærmiljøet – ikke bare selve idrettsplassen. Her 
kunne det være lurt å få inn bydelen.  

 
 

• 17.mai 2023:  
Før pandemien ble det bestemt at man kun skulle gå i tog annethvert år.  
(Frafall av tilbudet om buss ble avgjort på grunn av økonomi, men også mye 
trengsel og kø i sentrum – kommentar fra FAU )  
Neste år er skolen 60 år – dette kunne være en fin anledning til å gå i tog i 
byen. Spørsmålet tas opp av rektor i ansattgruppa kommende uke.   
Skolen vil kalle inn foresatte som sier ja til å være ledsagere til opplæring, da 
det er strenge krav til at alle vet hva deres rolle i toget som ledsager er.  
Under møtet kommenterer foreldre at det i våres opplevdes uklare beskjeder 
rundt FAUs deltagelse, så dette er ønskelig å forbedre neste gang. 
Tonsenhagen skolekorps inkluderer også Vollebekk som må gå sammen i 
toget. Dette melder skolen inn, slik at man går nærme hverandre.  
 

• En ekstra dag på leirskole koster maks ca 100 000 kr som trinnkonto skal 
dekke. 
Viktig at skolen holder tydelig kommunikasjon om pris på leirskole for 
klassene fremover. Det er nytt at prisen har steget såpass mye i år.  
 



• Viktig for rektor å få fram at man også jobber med inkludering og fellesskap 
gjennom faget og opplæringen på skolen, ikke bare isolert sett.   
 

• Månedsbrev. Frem til nå er det ikke sendt ut månedsbrev fra rektor. Er det 
behov for det? Enighet om at månedsbrev gagner skole-hjemsamarbeidet. 
Det skaper dialog om skolehverdagen hjemme.  
Forslag om det kan være mulighet for å tenke nytt format? Det er for 
eksempel vanskelig med PDF-fil på mobil. 
 

• I morgen (2/11) markering for at man er en dysleksivennlig skole. Markeres 
ved å samle alle elevene med tale fra rektor, synge og se på noen filmer i 
klassene før man møtes (info om dysleksi). Alle får en saftis som feiring. Akers 
avis kommer, NRK Super har fått invitasjon.  
Har per i dag dysleksikafé x1 pr mnd. Her får barna hjelp og veiledning rundt 
tekniske hjelpemidler.  
5-10% av Norges befolkning har dysleksi – vil vise at det er vanlig og at det går 
fint. Ufarliggjøre det å ha dysleksi.   

 
 
 
 

2. Bokbyttekveld. Dato må fastsettes og ansvar fordeles 
 

• Bokbyttekveld går ut på at barna og voksne kan finne bøker som de ikke lenger 
bruker og ta med på skolen. Får lodd pr bok og kan bytte dette inn i en ny bok.  
Skal være for skolebarn, ikke bildebøker. Evt kan man kjøpe en bok for 20kr.  
Har ofte en forfatter på besøk kl 18. Det er også kakesalg og saft. Dette er en av 
få inntekter FAU har.  

• Dato: 23/11 kl 17.30 – 19.  (Evt 22. eller 24. dersom skolen er opptatt)  

• Sosialgruppen holder i at arrangementet blir noe av, men alle i FAU bør bidra.  
 
 

 

3. Kommunikasjonskanal for FAU: 

• Slack sin gratisversjon gir ikke tilgang på meldinger eldre enn 90dager. Evt Slack til 
kommunikasjon og Dropbox til dokumenter. Bruker Slack inntil videre.  

• Teams er foreslått fra KFU, men det er tungvint ifbm innlogging jobbmail/privatmail.  

• Induct :norsk produkt. Gratis. Chatfunksjon og dokumenter. Kun chatfunksjonen 
funker på mobil. Ellers funksjon på PC. Trenger mer testing.  

 

4. Arbeid i gruppene. Finne leder.  
Det kan være fint med en eller to personer til i natteravn-gruppen (fortrinnsvis fra 6. eller 
7.trinn), en til i sosial-gruppen (gjerne 5.trinn) og gjerne en til i trafikk-gruppen.  

 

5. Eventuelt 
Ingenting meldt. 
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